
Obec Dobkovice
Zastupitelstvo obce Dobkovice

Zápis
z 8. zasedání Zastupitelstva obce Dobkovice,

konaného dne 21.3.2012 ve slavnostní místnosti obecního úřadu,
od 19:00 hodin.

Přítomni: viz prezenční listina - příloha Č. 1 tohoto zápisu
Nepřítornni: ---
Hosté: p. Kotek, p. Janů Občané: ---
Navržený program zasedání:

1) Zahájení
2) Pronájem KD - návrh na prodloužení smlouvy
3) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce Dobkovice za rok 2011
4) Informace z krajského setkání SMO
5) Informace o podání žádostí o dotace
6) Územní plán obce
7) Návrh na vydání potvrzení ředitelky ZŠ a MŠ Dobkovice ve funkci na další období
8) Návrh změny výše nájemného v obecních bytech
9) Různé
10) Závěr

1) Zahájení:
Zasedání bylo zahájeno v 19.00 hodin starostou obce p.Petrem Šulcem (dále jen

předsedající). Předsedající přivítal všechny přítomné na dnešním zasedání, které bylo řádně
zveřejněno a svoláno (viz příloha Č. 2). Dle prezenční listiny je přítomno 9 členů
zastupitelstva (z celkového počtu 9), takže je zastupitelstvo usnášení schopné. K zápisu
z předchozího zasedání nebyly vzneseny žádné připomínky, je tedy schválen.
- K navrženému programu tohoto zasedání nebyly vzneseny návrhy na doplnění.
- Na ověřovatele zápisu navrhl předsedající p. Pavla Tomáška a p. Daniela Bruka, na
zapisovatele p. Moniku Martínkovou. K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy.
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje program dle návrhu a určuje ověřovateli zápisu p. Pavla Tomáška a
p. Daniela Bruka a zapisovatelem p. Moniku Martínkovou.
Výsledek hlasování: Pro 9 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení Č. 1 bylo schváleno.

2) Žádosti o pronájem a prodej pozemků (zveřejněný záměr příloha Č. 3):
- Pronájem KD - nájemní smlouva ze dne 31.3.2011 byla uzavřena na 1 rok s p. Otto
Kotkem, Březiny 104 a končí 31.3.2012, ve smlouvě bylo dohodnuto, že v případě řádné
úhrady nájemného a udržování pronajatého majetku bude nájemní smlouva prodloužena na
další období 1.4.2012 - 31.3.2014. Záměr o prodloužení pronájmu byl řádně zveřejněn, bez
připomínek, předložen návrh na schválení.
Ing. Bělohorský požádalo vysvětlení vynaložených nákladů (250000,- Kč) na výměnu kotle
v kulturním domě, které považuje za velmi vysoké, nařkl starostu, že výměnu kotle řešil bez
schválení ZOoDále v této souvislosti obvinil starostu ze zneužití pravomoci veřejného
činitele, neboť postup, jakým byla výměna kotle provedena, byl nesprávný.
Starosta: pořízení nového kotle, úprava topné soustavy, oslovení zhotovitelů na provedení
těchto prací a návrh řešení úpravy kotelny za účelem omezení průsaku vody při povodních na



řece Labi bylo projednáno s členy za na svolané poradě dne 31.8.2011 (přítomno 7 členů
Za), podklady k výběru zhotovitele jsou k dispozici na oú
Ing. Bělohorský dále vytkl starostovi postup při převzetí lomu od p. Zajíčka a odkup
přístřešku v lomu od ZDV Malšovice, které přístřešek nikdy nevlastnilo - ten měl být
převeden do vlastnictví obce Dobkovice formou prohlášení za obecní majetek.
Starosta: využití této varianty si neuvědomil, jedná se o starší záležitost spojenou s převodem
pozemků v kamenolomu; při převzetí kamenolomu nebyl proveden dostatečný konečný úklid,
což už mu bylo vytčeno na za (21.9.2011), úklid p. Zajíček následně provedl. Ostatní
členové upozornili Ing. Bělohorského na to, že kdyby jednání za neopouštěl v průběhu
jednání a setrval vždy až do konce, věděl by o všem, co se projednává a mohl by také svůj
názor vyjádřit - na to p. Bělohorský odpověděl, že mu stačí, co si přečte ve zveřejněném
zápise a že ostatní členové za stejně odhlasují starostovi vše, co se projednává, a že kromě
něj a p. Štola nikdo nemá žádné výhrady. Proti tomuto nařčení se zastupitelé obce ohradili
svým nesouhlasem.
P. Ing. Bělohorský následně bez omluvy opustil jednání ZO v 19.15 hodin, počet
přítomných členů ZO se snížil na 8. členů, ZO je i nadále usnášeníschopné.
p. Kotek a p. Janů: návrh záměrů na opravy a úpravy v KD (řešení vchodu na malý sál,
oprava fasády na čelní straně budovy motorestu, řešení předzahrádek ... ), za se k uvedeným
záměrům vyjádří později s ohledem na finanční situaci.
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje prodloužení pronájmu restaurace a motorestu "Na pile" p. Otu
Kotkovi, Březiny 104, Děčín a to na dobu od 1.4.2012 - 31.3.2014.
Výsledek hlasování: Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 2 bylo schváleno.

3) Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce Dobkovice za rok 2011:
Přezkoumání hospodaření provedl odbor kontroly Krajského úřadu Ústeckého kraje ve dnech
27.9.2011 a 7.2.2012, vzhledem ke změnám v účetnictví byla náročná příprava podkladů,
nebyly zjištěny chyby a nedostatky, hospodářským výsledkem obce za rok 2011 je ztráta ve
výši téměř 250 tis. Kč - bude součástí závěrečného účtu, který bude zpracován pro příští
zasedání. Poděkování za dobrou práci a pochvala bylo určeno účetní p. Martínkové.
ZO bere na vědomí znění "Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření obce
Dobkovice za rok 2011 ".

4) Informace z krajského setkání Svazu měst a obcí (dále jen "SMO"):
- problémy naplnění rozpočtového určení daní pro rok 2012, předpokládají se příjmy z daňové
výtěžnosti v úrovni r. 2009, předpokládá se omezení dotací, SMO se zapojuje do řešení
problémů k nimž se ČR zavázala - kanalizace a čistírny odpadních vod, likvidace odpadů
(snižování skládkovaného množství směs. komunál. odpad - zvažování spaloven, zvýšení
množství vytříděných odpadů pro další využití, zajištění likvidace bioodpadů), SMO
připomínkuje novelu zákona o obcích, reformu veřejné správy, školství, organizací veřejné
služby .., podněty z krajských setkání budou použity pro další jednání s vládou ČR ...

5) Informace o podání žádostí o dotace:
- přístaviště na Labi - 19.3. 2012 byla schůzka v Ústí nlL., od německého partnera podána
informace o řešení problému s přiznáním výše dotace, řeší se nyní za účasti primátora Pirny
se Saskou rozvoj. bankou (problém veřejné podpory), z tohoto důvodu je nutné z projektu
vyřadit také partnera - přístaviště v Píšťanech s.r.o., nutno schválit upravený název projektu
na "Přístav pro sportovní lodě a vodní turistiku v Pirně, Dobkovicích a Ústí nad Labem"
a schválit již odsouhlasené výdaje na realizaci projektu v přepočtu na eura, cožje



454.545,45 EUR(v kurzu 22,-Kč/ EUR), pravděpodobně během dubna bude obec ještě
doplňovat údaje k projektu, monitorovací výbor se předpokládá v červnu, zahájení projektu
by mohlo být v srpnu 2012 (výběrová řízení, zahájení prací na budově, nákup vybavení,
případně hrubé práce na stezce)
Návrh usnesení:
ZD Dobkovice schvaluje upravený název projektu "Přístav pro sportovní lodě a vodní
turistiku v Pimě, Dobkovicích a Ústí nad Labem" a náklady na realizaci projektu v přepočtu
na eura ve výši 454.545,45 EUR.
Výsledek hlasování: Pro 8 hlasů Proti ° hlasů Zdržel se °hlasů
Usnesení č. 3 bylo schváleno.

- zhotovení asfaltového víceúčelového povrchu za hřištěm SK Dobkovice - podána žádost
o dotaci na MAS Labské skály ve výši 545.467,-Kč ( celkové náklady 731.034,-Kč), valná
hromada MAS projekt již schválila, nyní předáno na SZIF v Ústí nlL., z důvodu omezených
financí bude vybavení hřiště řešeno později, schválit spolufinancování obce ve výši
185.567,- Kč
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje spolufinancování obce na projektu .Dobkovice - rozšíření
sportovního areálu" ve výši 185.567,- Kč (celkové náklady 731.034,- Kč, z toho dotace
545.467,- Kč).
Výsledek hlasování: Pro 8 hlasů Proti ° hlasů Zdržel se ° hlasů
Usnesení Č. 4 bylo schváleno.

- "Rekonstrukce stávajícího antukového hřiště" + vybavení - podána žádost o dotaci na
MMR ČR ve výši 203.000,- Kč (celkové náklady 290.660,- Kč), schválit spolufinancování
obce ve výši 87.660,- Kč; byl odstraněn přístřešek a skluzavka pro děti (již nebezpečný stav),
provedeno zaměření plochy (GP), řešilo se potvrzení stávajícího stavu (pasport) a vyčlenění
části lesního pozemku, který zasahuje do hřiště, výměna stavební buňky bude řešena později
Návrh usnesení:
ZD Dobkovice schvaluje spolufinancování obce na projektu "Rekonstrukce stávajícího
antukového hřiště':" ve výši 87.660,- Kč (celkové náklady 290.660,- Kč, z toho dotace
203.000,- Kč).
Výsledek hlasování: Pro 6 hlasů Proti ° hlasů Zdržel se 2 hlasy (Zatočilová, Štol)
Usnesení Č. 5 bylo schváleno.

"Dětské hřiště Prosetín" - podána žádost o dotaci z Programu obnovy venkova Ústeckého
kraje ve výši 156.000,- Kč (celkové náklady jsou 240.000,-Kč), schválit spolufrnancování
obce ve výši 84.000,- Kč (předpoklad na provedení ~ spoluúčasti svépomocí)
Návrh usnesení:
ZD Dobkovice schvaluje spolufinancování obce na projektu "Dětské hřiště Prosetín" ve výši
84.000,- Kč (celkové náklady 240.000,- Kč, z toho dotace 156.000,- Kč).
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti ° hlasů Zdržel se 1 hlas (Štol)
Usnesení Č. 6 bylo schváleno.

"Dobkovice - zateplení ZŠ" - podána žádost o dotaci z Operačního programu životního
prostředí (OPŽP) ve výši 2.008.011,- Kč, náklady obce budou 583.513,- Kč, cožje méně
o 153.924,- Kč než bylo schváleno na minulém veřejném zasedání (původně byly realizační
výdaje ve výši 2.458.124,63,- Kč s DPH a spolufinancování obce ve výši 30% což bylo
737.437,- Kč), při vyplňování údajů do žádosti o dotaci s OPŽP byly do rozpočtu přidány
ještě nezpůsobilé výdaje a tím se celkové výdaje na projekt navýšily na 2.591.524,-Kč;



celkové náklady obce 583.513,- Kč se skládají z nezpůsobilých výdajů ve výši 360.400,- Kč
a přímého spolufinancování projektu ve výši 223.113,- Kč; nyní se řeší doplnění některých
údajů, příjem žádostí o dotaci byl ukončen již po 2 dnech, předpokládaný termín oznámení o
případném schválení dotace je 06-07/2012, nutno dořešit reklamu na budově - za je pro
ponechání i na nové fasádě.
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje spolufinancování obce na projektu .Dobkovice - zateplení ZŠ" ve
výši 583.513,- Kč (celkové náklady 2.591.524,- Kč, z toho dotace 2.008.011,- Kč).
Výsledek hlasování: Pro 6 hlasů Proti 1 hlas (Štol) Zdržel se 1 hlas (Martínek)
Usnesení Č. 7 bylo schváleno.
Návrh usnesení:
za Dobkovice rozhodlo o ponechání reklamy na budově školy i po provedené rekonstrukci.
Výsledek hlasování: Pro 8 hlasů Proti Ohlasů Zdržel se Ohlasů
Usnesení Č. 8 bylo schváleno.

Dořešení plochy za ZŠ - připravuje se návrh na prodloužení oplocení k silnici až ke
Kohoutům + síť na výšku 6 m, vjezd pro parkování bude z boku stávajícím výjezdem,
zhotovení pergoly + prolézaček na vedlejší ploše.

6) Územní plán obce (dále jen "ÚP):
úP obce - 6.3.2012 jednání s pořizovatelem ÚP a projektantem, řešeny připomínky k textové
a grafické části, termín odstranění je do 31.3.2012, dokumentace bude následně předána
dotčen. org. SCHKa České středohoří a aHS Děčín s výzvou o stanovisko k upravenému
návrhu ÚP, následně bude dokumentace předána na Krajský úřad ÚK, potom veřejné
projednání, vznikl problém v rozdílnosti v mapách po digitalizaci kat. území - práce na ÚP
zahájeny od 06/2009, digitalizace k.ú. probíhala během léta 2011, předběžné náklady na
uvedení do souladu cca 45.000,- Kč, po konzultaci s ÚK další dotaci nelze poskytnout, hledal
se levnější zhotovitel, doporučení zpracovatele ÚP - ponechat vše na zhotoviteli s ohledem na
další řešení ÚP.
ZO Dobkovice bere na vědomí předložené informace k ÚP.

7) ávrh na vydání potvrzení ředitelky ZŠ a MŠ Dobkovice ve funkci na další období:
- předsedající - nový zákon Č. 472/2011 Sb., zavádí pravidlo jmenování ředitelů do prac.
poměru na dobu určitou 6 let, zřizovateli se umožňuje prodloužení prac. poměru o dalších
6 let s počátkem od 1.8.2012, pokud se nerozhodne vyhlásit na tuto funkci konkurz v období
do 30.4.2012., na podkladě kladného vyjádření školské rady starosta navrhl uzavřít smlouvu
na dobu určitou 6 let s počátkem od 1.8.2012.
Připomínka zastupitelů - zlepšit formu písemné komunikace ZŠ se zřizovatelem v případě
řešení žádostí a podkladů pro jednání za, je v kompetenci pověřeného zastupitele Ing.
Bělohorského.
Návrh usnesení:
za Dobkovice rozhodlo o tom, že s ohledem na doporučení školské rady, nebude vyhlašovat
konkurs na ředitele školy, funkci ředitele bude i nadále zastávat dosavadní ředitelka školy
p. Mgr. Nora Kalašová ajejí pracovní poměr se s účinností od 1.8.2012 mění na pracovní
poměr na dobu určitou 6 let.
Výsledek hlasování: Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení Č. 9 bylo schváleno

8) Návrh změny výše nájemného v obecních bytech:



předsedající - k 31.12.2010 skončilo regulované nájemné, od 1.1.2011 dodnes je nájemné
v obecních bytech 21,02 Kčl1m2, pro obce neexistuje cenová mapa, nájmy v okolí jsou již na
jiné úrovni (cca 39-60,- Kčl1m2), např. stejné typy bytů - paneláky p. Procházky, kde je
nájemné již od 1.1.2011 ve výši 30,- Kčl1m2 a v současné době uvažuje o zvýšeni na
35-40,- Kčl1m2; návrh na přechod z regulovaného nájemného na smluvní a zvýšení
nájemného v obecních bytech na cenu obvyklou 32,- Kčl1m2 a to s účinností od 1.8.2012.
Dále byl podán návrh na proplácení nákladů za drobné opravy a výměny vnitřního vybavení
nájemcům v obecních bytech, kdy tyto budou do výše 2.500,- Kč/jednotlivou závadu hradit
sami nájemníci.
Návrh usnesení:
za Dobkovice rozhodlo o přechodu z regulovaného nájemného na smluvní a o stanovení
výše nájemného na cenu obvyklou 32,- Kčl1m2 a to s účinností od 1.8.2012.
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti 1 hlas (Zatočilová) Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 10 bylo schváleno
Návrh usnesení:
za Dobkovice rozhodlo o tom, že drobné opravy a výměny vnitřního vybavení v obecních
bytech do výše 2.500,- Kč za jednotlivou závadu budou hradit sami nájemníci těchto bytů.
Výsledek hlasování: Pro 7 hlasů Proti 1 hlas (Zatočilová) Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 11 bylo schváleno

9) Různé:
- Zrušení OZV č. 4/2011 (obecně závazné vyhlášky o místním poplatku VHP) - řešila
zpoplatnění provozu výherních hracích automatů, s platností zákona č. 458/2011 Sb., došlo
s účinností od 1.1.2012 ke zrušení ustanovení § 1 písmo g) a § 10a zákona č. 56511990 Sb., a
obce tímto již nejsou oprávněny zpoplatnit VHP místním poplatkem, návrh na vydání azv
č. 1/2012, která zrušuje azv č. 4/2011
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje vydání Obecně závazné vyhlášky č. 1/2012, kterou zrušuje obecně
závaznou vyhlášku č. 4/2011, o místním poplatku za provozovaný výherní hrací přístroj nebo
jiné technické herní zařízení povolené Ministerstvem financí podle jiného právního předpisu.
Výsledek hlasování: Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 12 bylo schváleno

Přijetí dotace od SZIF ve výši 392.800,-Kč na projekt .Dobkovice - bezpečnou cestou"-
výdaje včetně vyúčtování v r. 2011, v r. 2012 jen přijetí dotace na účet obce.
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje přijetí neinvestiční dotace od SZIF ve výši 392.800,- Kč na projekt
.Dobkovice - bezpečnou cestou".
Výsledek hlasování: Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 13 bylo schváleno

Přijetí dotace v rámci finančního vztahu státního rozpočtu k rozpočtům obcí pro rok 2012
v celkové výši 213.400,- Kč, z toho na výkon státní správy 133.400,- Kč a příspěvek na
školství 80.000,- Kč.
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje přijetí neinvestiční dotace v rámci finančního vztahu státního
rozpočtu pro rok 2012 ve výši celkem 213.400,- Kč, která zahrnuje dotaci na výkon veřejné
správy ve výši 133.400,- Kč a dotaci na školství ve výši 80.000,- Kč.
Výsledek hlasování: Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 14 bylo schváleno



Informace z Valné hromady MAS Labské skály - podala p. Zatočilová:
jednání proběhlo dne 16.1.2012; přehled čerpání dotací podle území obcí do 7. výzvy; naše
obec čerpala dosud z projektů MAS celkem 2 250 445,- Kč (včetně SK Dobkovice);
připravuje se rozšíření členů MAS o Velké Březno; p. Zatočilová bude průběžně dále
informovat o jednáních MAS.

Veřejná služba - Smlouva o organizaci a výkonu veřejné služby byla uzavřena s Úřadem
práce ČR, kraj. pobočkou v Ústí nad Labem, během dubna nastoupí p. 1.Polívka a
K. Klofanda, řeší se ještě nástup dalších občanů evidovaných na úřadu práce.
VPP - od. 1.4.2012 nastupuje p. B. Kodadová a p. Pešáková (na 6 měsíců), schválit uzavření
dohod s ÚP ČR o poskytnutí příspěvků na mzdové náklady zaměstnavatele a uzavření dohody
o vytvoření pracovních příležitostí.
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje uzavření dohod o poskytnutí mzdových příspěvků prostřednictvím
Úřadu práce České republiky od 1.4.2012 na nové zaměstnance p. Kodadovou a
p. Pešákovou.
Výsledek hlasování: Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 15 bylo schváleno

Likvidace bioodpadu - od 1.1.2014 budou obce povinné zajistit likvidaci tohoto odpadu,
byla již podána informace, že Zemní a dopravní stavby M. Hrdý s.r.o. připravuje projekt na
kompostárnu, nyní pro ukládání biolog. odpadu otevřen prostor v části kamenolomu (dříve
pila p. Zajíčka), prostor u sběrného dvora bude pro tento účel uzavřen.

Návrh na schválení uzavření Dohody s SK Dobkovice na bezplatné využití vod. přípojky na
pozemku p.č. 880/2 v k.ú.Dobkovice včetně vodo měrné šachty, bez připomínek
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje uzavření dohody o bezplatném užívání vodovodní přípojky na
pozemku p.č.880/2 v k.ú.Dobkovice včetně vodoměrné šachty.
Výsledek hlasování: Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení Č. 16 bylo schváleno

Informace o řešení pomoci pro důchodce - zdrav. sestra p. Benešová svou činnost
ukončila, řešíme nyní přes p. M. Zatočilovou ve spojení s Mudr. Dragančevovou, dotovaná
činnost končí 31. srpna, dříve řešeno souběhem podpory s úřadem práce + dohoda s obcí, nyní
už zákon nedovoluje, rozhodnout se co dále a řešit na příštím veřejném zasedání, jedná se cca
o 17 důchodců a počet se bude zvyšovat.

Žádost PO Dravci z Ústí nad Labem o příspěvek na jarní tábor ve výši 500,- Kč/dítě žijící
v naší obci - bez připomínek
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje poskytnutí příspěvku na jarní tábor dětem z obce Dobkovice ve výši
500,- Kč/dítě.
Výsledek hlasování: Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení Č. 17 bylo schváleno

Plavba po Labi - v případě dobrého počasí 1.5.2012, pálení čarodějnic bude u Labe
30.4.2012



Informace na navýšení stravného (kuchyň v MŠ) od 1.3.2012:
děti ZŠ - navýšení o 2,- na 20,-Kč; děti MŠ - navýšení o 3,- na 24,- Kč(dopolední) a navýšení
o 4,- na 30,- Kč,- (celodenní); pro důchodce- navýšení o 4,- na 34,- Kč (obec doplácí
6,- Kč/oběd)) na celkových 40,- Kč (za rok cca 24.000,- Kč); cizí strávníci o 4,- na 40,- Kč;
předložen návrh na schválení - pro zaměstnance obce navýšit platbu na stravné o 2,- na 22,-
Kč, přičemž obec by doplácela 18,- Kč (původně 16,-) - jediná zaměstnanecká výhoda, bez
připomínek
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje navýšení příspěvků na stravné zaměstnanců na 18,- Kč/1 oběd
s účinností od 1.3.2012.
Výsledek hlasování: Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 18 bylo schváleno

Informace o možnosti zhotovení leteckých šikmých snímků obce - Dobkovice a Prosetín
se nevejdou na jeden snímek, předložen návrh snímků, cena za formát 120 x 80 cm je
8.300,-Kč+DPH - za nebude z finančních důvodů prozatím řešit.

Návrh na schválení uzavření "Smlouvy o uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene a
smlouvu o právu stavby IP-12-4003096/001 Dobkovice, ppč. 146/4, příp. do 50m, NN"
se společností ČEZ Distribuce, a.s., Děčín, které bude uplatněno pro vydání stavebního
povolení na umístění betonového sloupu na p.p.č. 146/6 v k.ú Prosetín o výměře 3 rn2 (pro
elektrickou přípojku), za jednorázovou úplatu 1.000,- Kč;
připomínka p. Petr Tomášek: dle informací, které má od nájemníků obecních pozemků
v místě, nebude provedení této stavby jednoduché, na schválení uzavření smlouvy o sml.
budoucí toto nemá vliv
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje uzavření "Smlouvy o uzavření smlouvy o zřízení věcného
břemene a smlouvu o právu stavby IP-12-4003096/001 Dobkovice, ppč. 146/4, příp. do
50m, NN" se společností ČEZ Distribuce, a.s., Děčín, za úplatu 1.000,- Kč.
Výsledek hlasování: Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 19 bylo schváleno

Dražba pozemku v Prosetíně - v Děčíně na Pozemkovém fondu 16.5.2012, jedná se
o p.p.č.507 o výměře 740 rn2, vyhlašovaná min. cenaje 7.400,-Kč, při opakované dražbě
může být cena snížena (pozemek naproti p. Hermanovi, dříve kravín); upozornění na
ekologickou zátěž - beton, apod.
Návrh usnesení:
za Dobkovice rozhodlo, že se dražby p.p.č. 507 v k.ú.Prosetín u Dobkovic nezúčastní.
Výsledek hlasování: Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení č. 20 bylo schváleno

Zpráva o činnosti k výsledku hospodaření ZŠ a MŠ Dobkovice za rok 2011 - informovala
p. Martínková: výsledkem hospodaření školy je zisk z hlavní činnosti ve výši 19.784,10 Kč,
návrh na převod zisku do rezervního fondu školy, bez připomínek
ZO bere na vědomí znění "Zprávu o činnosti k výsledku hospodaření příspěvkové
organizace Základní škola a Mateřská škola Dobkovice za rok 2011 ".
Návrh usnesení:
za Dobkovice schvaluje výsledek hospodaření pa ZŠ za rok 2011 ve znění výše uvedené
zprávy o činnosti a schvaluje jeho vypořádání převodem zisku ve výši 19.784,10 Kč do
rezervního fondu školy.



Výsledek hlasování: Pro 8 hlasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení Č. 21 bylo schváleno

- Rozpočtové opatření obce Č. 1/2012 - účetní p. Martínková - jedná se o příjem dotace na
projekt .Dobkovice - bezpečnou cestou" a příjem dotace v rámci finančního vztahu se
státním rozpočtem:
příjmy:
paragraf+položka schvál.rozpočet v Kč

4113 ÚZ89017N27Z1 - dotace cesta 0-,
4113 ÚZ89018N27Z5 - -" - 0,-
4112 - dotace SR veř.správa+ZŠ 0,-

navýšení příjmů celkem o 606.200,- Kč
výdaje:
3113 - 6121 inv. zateplení školy
3119 - 5331 org. 1 - provoz. dot. SR pro ZŠ
veřejná správa

6171 - 5011 platy
6171-5031 SP
6171 - 5032 ZP
6171-5137 dr. majetek
6171 - 5171 opravy
navýšení výdajů celkem o 606.200,- Kč
- návrh na schválení, bez připomínek.
Návrh usnesení:
ZO Dobkovice schvaluje rozpočtové opatření obce Č. 1/2012 v předloženém znění.
Výsledek hlasování: Pro 8 Wasů Proti O hlasů Zdržel se O hlasů
Usnesení Č. 22 bylo schváleno

upravený rozpočet v Kč
78.560,-

314.240,-
213.400,-

200.000,-
0-,

592.800,- (+392,8 tis.)
80.000,-

460.000,-
120.000,-
40.000,-
10.000,-
15.000,-

520.000,- (+ 60 tis.)
135.000,- (+ 15 tis.)
46.400,- (+ 6,4 tis.)
40.000,- (+ 30 tis.)
37.000,- (+ 22 tis.)

Různé - připomínky, náměty, informace apod.:
starosta: informace o kácení stromů v MŠ + poraženy 3 břízy, řeší se postavení pergoly nad

pískovištěm a výsadba tůjí;
informace o přidělení bytu v č.p. 24 po (M.Tomášové) - přidělen manželům
Coufalovým.

10) Závěr:
Předsedající poděkoval všem přítomným za účast na tomto zasedání a ukončil zasedání
zastupitelstva ve 21.20 hodin.

Přílohy zápisu:
1) Prezenční listina
2) Zveřejněná informace o konání zasedání
3) Zveřejněný záměr pronájmu KD
4) Zpráva o činnosti ZŠ

Zápis byl vyhotoven v Dobkovicích dn~26.3.2012 /'
Zapisovatel: Monika Martínková .r::~ ,
Ověřovatelé: Pavel Tomášek XJijj{

Daniel Bruk )0'-' 1'7
Starosta: Petr Šulc ~


